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IAN BALL- “Teşekkür ederim, Recep ve iyi günler. Her şeyden önce Recep’i ve oldukça başarılı 

bir kongre organize eden organizasyon komitesini tebrik ederim. Oldukça büyük bir çalışma 

olmuş. Kongre yeri olarak İstanbul’un seçilmesinin oldukça yerinde bir karar olduğunu 

düşünüyorum. Burada birçok diğer şehir de olduğunu size söylemeliyim. Bu şehirler de kongreye 

rakiplerdi ve bu durumda İstanbul seçiminin IFAC (Uluslararası Muhasebeciler Federasyonu) 

Kurulu’nun kararına uygun olarak alınmış karar olduğunu söylemem gerekir.  

Geçen dört (4) yıl içerisinde, organizasyon komitesi gerçekten çok sıkı çalışmıştır. Şimdi İran ve 

Worldcom’un üzerinden sadece dört yıl geçti ve siz, biz ve IFAC’ın da son dört yıl içerisinde 

birçok alanda finansal raporlama ve iki bin (2000), iki bin iki (2002) dolayında mali piyasalarda 

yeniden güven inşa etmeye yardımcı olmak için çok çalıştığımızı tahmin edebilirsiniz. Bu periyot 

boyunca çok şey yaptık. Kamu çıkarlarını ve diğer taraftan da Menkul Kıymet Komisyonları 

Örgütü, Dünya Bankası ve diğer Uluslararası organizasyonlar gibi Uluslararası kuruluşların, 

düzenleyici kurumların bir grubu tarafından göreve atanan kurul oluşturduk. Böylece fiyatları 

belirleyen standart, başkanında dediği gibi şimdi sadece açık olmakla kalmayacak aynı zamanda 

da kamu sektörü düzenleyici organizasyonları tarafından seçilen ve atanan gruba da açık 

görünecektir ve tabi olacaktır. Ve aynı periyot boyunca, IFAC’ın üye kurullarını sağlamaya 

mutabık olduk ve muhasebe yöntemlerinde kaliteyi geliştirmeye katkıda bulunuyoruz. Bundan 

dolayı üyelerimiz üzerinde net üyelik yükümlülükleri oluşturacağımız bir program kurabiliriz. Bu 

yükümlülüklere ne kadar iyi uyduklarını bize raporlamalarını talep edeceğiz ve sonra mesleği 

geliştirmek ve bu programların umutla karşılandığı, hem bu programdaki Türk kuruluşları ile 

hem de bu programa tam olarak katılanlarla aktif bir şekilde ilgili olan her bir ülkeyi 

kalkındırmak için faaliyet planları üzerine onlarla çalışmayı bekliyoruz. Aynı süre boyunca 

meslek içerisinde küçük ve orta uygulamalara ve küçük ve orta boy işletmelerin yaptığı işlere 

yönelik birkaç vurguda da bulunduk. İnanıyoruz ki, standartlar özellikle denetlemedeki 

standartlar küçük ve daha küçük şirketlere olduğu gibi büyük çok uluslu işletmelere de aynı 

şekilde uygulanacaktır. Bu yüzden, standartların bu daha küçük işletmelerin ihtiyaçlarını yansıtıp 

yansıtmadığından emin olma bizim için çok önemli bir yükümlülüktür. Bundan dolayı, özellikle, 

oluşturulan standartlar içerisinde küçük ve orta uygulamalar perspektifinden bilgi sağlamak için 

bir komite kurduk.  

Başkanın da belirttiği gibi daha büyük mali sorumluluk ve daha iyi finansal raporlama ve kamu 

sektörü görmeyi istiyoruz. Son birkaç yılda en çok vurgulanan şey, özel sektör için belirgin bir 

şekilde standart koyma üzerinedir. İleriye yönelik yapmak istediğimiz şey, vurgulandığı üzere 

hükümetin de şirketlerden beklediği aynı şeffaf biçimde raporlama yükümlülüğüdür. Bu yüzden, 

kamu sektörü için muhasebe standartlarını hazırlamak üzere kamu sektörü muhasebe standartları 

kurulumuz vardır ve şimdi standartlarımız, Birleşmiş Milletlerce, Avrupa Komisyonunca, ARCD 

vb. gibi Uluslararası organizasyonlarca giderek daha çok kabul edilmektedir. Arkamıza 

baktığımızda dört yıl boyunca çok meşgul olduğumuzu görüyoruz. Standart düzenleme sürecinin 

onların kalitesini iyileştirerek yapmak istediğimiz şeylerden biri, kamu sektöründen daha iyi 

finansal raporlama ve daha iyi mali sorumluluk ve daha iyi mali yönetim sağlama aracılığı ile 

çalışmaya önem vermektir.  

Teşekkür ederim, Recep. 


